

5. List for the years of 1993-94 and 1994-95 how much money the Department of Health spent on, or intends to spend on (a) nutrition counselling; (b) provision of food and vitamin supplements; and (c) home visits for prenatal women.

6. List for the years of 1993-94 and 1994-95 the amount of funding the government delegated for; (a) research on heart disease in women; (b) breast cancer research; and (c) research on lung cancer as it effects women.

7. List for the years of 1993-94 and 1994-95 the projects, organizations, institutions and individuals receiving funding from the federal government for (a) research on heart disease in women; (b) breast cancer research; and (c) research on lung cancer as it effects women. Specify how much each project, organization, institution and individual received and in which federal riding they reside.

No. 114.

By the Honourable Senator MacEachen, P.C.:

12th December, 1995—Concerning the LaPrade Fund:

(i) when was the Fund established and what for what reasons; (ii) how much money is currently in the Fund; (iii) what was the original amount allocated to the Fund and what criteria determined that amount; (iv) have any sums been spent from the Fund and if so for which projects and where; (v) is spending for the Fund restricted to a particular area of Canada and if so what are the boundaries of the area and how are such boundaries determined; (vi) what are the criteria, if any, for the projects which can become eligible for funding and (vii) what changes, if any, have been made in the concept and administration of the Fund since September 1984?

No. 115.

By the Honourable Senator LeBreton:

1st February, 1996—With regard to Mr. Patrick Lavelle, Chairman of the Board of the Business Development Bank of Canada, please provide the following:

1. The date of his appointment.
2. The annual compensation applicable in his role as Chairman of the Board and member of various Board committees.
3. The per diem fee applicable for attending Board meetings.
4. The number of days claimed for per diem purposes since his appointment.
5. The construction cost of the office he was provided with in the Bank's new Toronto offices including furniture and fixtures.
6. The annual value of the rent applicable to this office.

5. Prière d'indiquer pour 1993-1994 et 1994-1995 combien d'argent le ministère de la Santé a consacré ou entend consacrer a) aux services de consultation en nutrition; b) à la fourniture de nourriture et de suppléments vitaminiques; et c) aux visites aux femmes enceintes.

6. Prière d'indiquer pour 1993-1994 et 1994-1995 combien d'argent le gouvernement a accordé à la recherche a) sur les maladies du coeur chez les femmes; b) sur le cancer du sein; et c) sur le cancer du poumon chez les femmes.

7. Prière d'énumérer pour 1993-1994 et 1994-1995 les projets, les organismes, les institutions et les particuliers qui ont reçu du gouvernement fédéral des fonds pour la recherche a) sur les maladies du coeur chez les femmes; b) sur le cancer du sein; et c) le cancer du poumon chez les femmes. Prière de préciser combien d'argent chaque projet, organisme, institution et particulier a reçu ainsi que leur circonscription fédérale.

N° 114.

Par l'honorable sénateur MacEachen, C.P. :

12 décembre 1995—Relativement au fonds Laprade,

(i) à quel moment le fonds a-t-il été créé et pour quelles raisons; (ii) combien d'argent y a-t-il dans le fonds actuellement; (iii) quel montant a été versé dans le fonds à l'origine et quels critères ont servi à fixer ce montant; (iv) des sommes ont-elles été prélevées sur le fonds et, dans l'affirmative, à quels projets ont-elles été affectées et où; (v) l'utilisation du fonds est-elle limitée à une région particulière du Canada et, dans l'affirmative, comment cette région est-elle découpée et comment ce découpage est-il établi; (vi) à quels critères, s'il en est, les projets doivent-ils répondre pour être admissibles à une subvention et (vii) quels changements, s'il en est, ont-ils été apportés au concept et à l'administration du fonds depuis septembre 1984?

N° 115.

Par l'honorable sénateur LeBreton :

1^{er} février 1996—Au sujet de M. Patrick Lavelle, président du conseil d'administration de la Banque de développement du Canada, veuillez fournir les renseignements ci-dessous :

1. La date de sa nomination.
2. Son traitement annuel à titre de président du conseil et de membre de divers comités du conseil.
3. L'indemnité quotidienne qui lui est versée quand il assiste aux réunions du conseil.
4. Le nombre de jours pour lesquels il a réclamé cette indemnité quotidienne depuis sa nomination.
5. Le coût de l'aménagement de son bureau dans les nouveaux locaux de la Banque à Toronto, y compris celui du mobilier et des autres installations.
6. Le loyer annuel de ce bureau.